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Predloženie odpovedí na interpelácie poslancov 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 14.09.2023 

 

Poslanec Tomáš Tahotný 

• Je mesto Pezinok členom Juravy? Čo z toho mesto má? Ak nič, neoplatí sa z tohto 

členstva vystúpiť? 

Sme členom združenia JURAVA od roku 2019. Členstvo vzniklo na základe súhlasu 

MsZ. Cieľom činnosti Združenia je realizácia  projektov pre rozvoj Malokarpatskej 

oblasti a snaha o získanie finančných príspevkov zo štrukturálnych fondov EÚ a iných 

zdrojov financovania. Projekty v rámci združenia JURAVA by sa mali týkať 

vinohradníctva a vinárstva, životného prostredia a kultúry. Ročný poplatok je 5.000,- 

EUR (odpovedala Ing. Zuzana Virgovičová, tajomníčka technického oddelenia a 

špecialistka pre územný rozvoj) 

 

Poslanec Tomáš Pitoňák 

• Umiestnenie vodorovného dopravného značenia „priechod pre chodcov“ a dopravnej 

značky na Bratislavskej ulici – (čiastočne priamo na zasadnutí MsZ odpovedal p. 

primátor ku komplexnému riešeniu križovatky Bratislavská/Drevárska) 

Bratislavská, II/502 je regionálna cesta, to znamená, že údržbu, vrátane všetkých 

zásahov (aj obnova vodorovného dopravného značenia) musí odsúhlasiť a zabezpečiť 

správca cesty – Správa ciest BSK. Mesto Pezinok viac krát žiadal SCBSK o obnovu 

vodorovného dopravného značenia. Po dlhšej komunikácii sme zvolili kompromis 

a získali sme súhlas SCBSK na obnovu priechodu pre chodcov na náklady Mesta. 

Obnova je naplánovaná v polovici októbra. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy, vedúci 

referátu dopravy a technickej infraštruktúry) 

 

Poslankyňa Elena Žárska 

• Žiadosť občanov o asfaltovanie chodníka na Majakovského ul. od Gorkého ul. po celej 

dĺžke 

Spoločnosť SPP - distribúcia, a.s. v rámci rekonštrukcie plynovodov asfaltuje celú šírku 

chodníka od odbočky na Gorkého ul. po Majakovského č. 1. Úsek pred bytovým 

domom Majakovského 1 spoločnosť SPP - distribúcia, a.s. dala do pôvodného stavu, 

čiže betónového povrchu. Mesto Pezinok zabezpečilo preasfaltovanie uvedeného úseku 
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s plochou 72 m2 v sume 1 559,52 € s DPH. (odpovedala Ing. Monika Hletková, vedúca 

referátu výstavby, realizácie a ŠFRB) 

 

• Kontajnerové stanovisko pri bytovke 1. mája – uzavrieť kontajnerové stanovisko alebo 

vymyslieť iné riešenie, aby pri zmene počasia neprichádzalo k pohybu kontajnerov 

Predpoklad vybudovania stojiska pri bytovom dome 1.mája č. 8 je do konca roka 2023. 

Ohlásenie drobnej stavby doručeného na Mesto Pezinok v septembri 2023 je bez 

námietok. (odpovedali Mgr. Zuzana Somorovská, vedúca referátu životného prostredia 

a Mgr. Jana Guštafíková, referentka životného prostredia) 

 

Poslankyňa Veronika Adamová 

• Polievanie stromov Za hradbami – MPS (odpovedané – prisľúbená kontrola) 

Kontroly polievania sú robené priebežne a pri zistení nedostatkov sú pracovníci MPS 

upozornení. (odpovedala Mgr. Zuzana Somorovská) 

 

• Roznášanie tlačovín v podobe mapky alebo informácií k Vinobraniu občanom do 

schránok – (odpovedala ústne PaedDr. Kvetoslava Štrbová, zástupkyňa primátora) 

 

• Odstránenie retardéru na Vajanského ul. – Bude tam znova osadený? Pretože sa tam 

zrýchlila premávka a je to nebezpečné aj z dôvodu, že sa v blízkosti nachádza materská 

škola. 

Zatiaľ neplánujeme opätovné osadenie retardéra. Premávku spomalíme vytvorením 

parkovacích pruhov na vozovke – šikana. (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• Z dôvodu prebiehajúcej opravy na Ul. 1. mája zabezpečiť riadenie dopravy policajtom, 

najmä v ranných hodinách pred školským vyučovaním – oprava ukončená 

 

Poslanec Martin Hric 

• Oprava povrchu na Moyzesovej ul. pred garážami – zasypať mestský pozemok štrkom 

a vyvalcovať 

Uvedený úsek bude zaradený do plánu údržby miestnych komunikácií na budúci rok, 

ale len na pozemkoch vo vlastníctve Mesta Pezinok. (odpovedala Ing. Monika Hletková) 

 

• Pezinský cintorín – v miestach, kde sú uložené urny pri plote je cca 20 cm priestor medzi 

hrobom a chodníkom a môže to byť nebezpečné 

Po okrajoch chodníka bude dosypaná zemina Mestským podnikom služieb. Terénnu 

nerovnosť medzi urnami a chodníkom na pezinskom cintoríne evidujeme. Budeme ju 

riešiť v tomto mesiaci spolu s úpravou chodníka na Mladoboleslavskej ulici – 

nadbytočnú kamennú drť použijeme na zarovnanie terénu medzi urnovými miestami a 

chodníkom. (odpovedali Rudolf Mihalovič, riaditeľ MPS a Mgr. Zuzana Somorovská) 

 

Poslanec Roman Šipoš 

• Aký plán opatrení bude mať mesto ohľadom ochrany lesov proti škodcom, údržby ciest? 

LESY Slovenskej republiky š.p., odštepný závod Karpaty, ako obhospodarovateľ lesa 

si plní všetky zákonné povinnosti pri ochrane lesa a jeho odbornej správe. Na všetky 

činnosti má vypracované metodické postupy a usmernenia, ktoré sú záväzné nielen pre 

zamestnancov ale aj pre dodávateľov lesníckych činnosti. Dodávatelia lesníckych 

činností majú predpísané technológie a postupy so zámerom minimalizovania 

poškodzovania porastov a lesnej dopravnej siete napr. pri ťažbe dreva a odvoze 

dreva.  Okrem štandardných zákonných povinností a interných predpisov 
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obhospodarovateľ postupuje podľa medzinárodných štandardov PEFC a FSC, pričom 

oba štandardy majú predpísané schémy, ktoré idú nad rámec zákonných povinností. 

Dodržiavanie týchto štandardov býva predmetom kontroly zo strany certifikačných 

orgánov. Tento rok bol vykonaný zo strany Generálneho riaditeľstva interný dozor na 

LS Pezinok, kontrolované boli všetky činnosti s vyhodnotením výborné (najvyššia 

kvalita). 

Prikladám sumárne zhodnotenie interného auditu v tabuľke: 

Výsledok hodnotenia úrovne hospodárenia 

Riadenie Evidencia Stav lesa Spolu 

98,81 % 95,87 % 94,97 % 96,55 % 

výborne výborne veľmi dobre výborne 

 

Stav lesa je monitorovaný pri bežnej lesníckej činnosti, pričom výskyt škodlivých 

činiteľov je evidovaný v informačnom systéme IOL. Z dôvodu vysokých stavov zveri, 

ako významného škodlivého činiteľa, boli prijaté opatrenia na zníženie stavov zveri zo 

strany štátnej správy na úseku poľovníctva – Ministerstvo pôdohospodárstva SR 

a Okresný úrad v Pezinku, Pozemkový a lesný odbor. Celospoločenský problém 

s vysokými stavmi zveri nielen v okolí mesta Pezinok je potrebné riešiť na 

nadregionálnej, nakoľko táto zver migruje a vždy si hľadá uživenejšie stanoviská. 

Obhospodarovateľ mestských lesov bude vždy nápomocný pri riešení tohto problému, 

nakoľko aj na kmeňových t.j. štátnych lesoch sú evidované škody zverou. 

V prípade hniezdenia chránených druhov vtákov, obhospodarovateľ rešpektuje vydané 

rozhodnutia na určenie hniezdnych lokalít týchto vtákov. Táto vec je riešená aj 

vyhláškou Ministerstva životného prostredia SR č. 216/2005 Z.z., ktorou sa vyhlasuje 

chránené vtáčie územie Malé Karpaty. Obhospodarovateľ rešpektuje obmedzenia pri 

vykonávaní lesníckych činností uložené v § 2 citovanej vyhlášky. 

Vonkajšie lesnícke činnosti na mestských lesoch sú kontrolované Ing. Milošom 

Bačákom, zmluvné veci plus iné veci sú riešené Ing. Michaelou Dikovou. (odpoveď 

zaslal Ing. Marián Horváth, vedúci LS Pezinok, spracovala Ing. Michaela Diková, 

referentka životného prostredia) 

 

• Hluk z amfiteátra aj počas noci – vedelo by mesto vytvoriť expozíciu hluku? 

V prípade posúdenia hluku z amfiteátra k priľahlým obytným budovám a následné 

zaujatie primárnych, či sekundárnych opatrení, v momentálnom období neplánujeme 

žiadne takéto opatrenia technického charakteru. Prípadné opatrenia a ich charakter by 

mali vychádzať z príslušnej legislatívy a to adekvátne k výsledkom merania hluku, 

následne sa na základe nameraných hodnôt vyhodnocuje potreba konkrétneho 

opatrenia. Prihliadať treba aj na rozpočtové možnosti samosprávy. (odpovedala Ing. 

Zuzana Virgovičová) 

 

Poslanec Marián Šipoš 

• Prečo boli presadené lipy na Holubyho ulici? 

Lipy striebristé „Brabant“ boli presadené z dôvodu nevhodného výberu stromov v danej 

lokalite. Lipy sú všeobecne veľké dreviny,  tento druh dorastá do výšky 20-25 m a šírky 

15 m. Stromy by boli v budúcnosti atakované najmä nákladnými autami a autobusmi, 

čo by poškodzovalo koruny stromov. Preto sa pristúpilo k ich presadeniu hneď v jarnom 

období, kedy ešte neboli zakorenené a vysadili sa na vhodné miesta pri sídliskách 

bytových domov kde sa budú môcť rozrásť. (odpovedala Mgr. Zuzana Somorovská) 
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• Dlažba pred kultúrnym domom -  nebolo vyžiadané stanovisko KPÚ, pri kvetináčoch 

sa ale dožadovali – „Aké nápravy sa prijali v tomto opatrení, v zmysle toho, že keď sa 

budú riešiť veci v pamiatkovej zóne, či tam už tieto veci budú zohľadnené?“ 

Mesto Pezinok  pri umiestnení  prvkov mobiliáru, stavebných činnostiach atď. 

konzultuje jednotlivé projekty individuálne a žiada stanovisko KPU ešte pred 

predmetnou realizáciou. (odpovedala Ing. Zuzana Virgovičová) 

 

• Revitalizácia mestského centra – V akom štádiu je prípadná VOS? Žiada dostať zadanie 

k nahliadnutiu. 

Mesto Pezinok má vysúťaženého zhotoviteľa overovacej štúdie a zadania pre súťaž 

návrhov a rovnako zabezpečenie procesu súťaže návrhov externým obstarávateľom. 

Momentálne sa podpisujú obe zmluvy. (odpovedala Ing. Monika Hletková) 

 

• Kosenie grinavského kanála – nedostatočná predchádzajúca odpoveď, zároveň žiada aj 

o odpoveď ohľadom odvodnenia cesty 

Ohľadom kosenia urgujeme SVP ako správcu vodných tokov na území Pezinka. Na 

úseku grinavského kanála boli vykonané kamerové snímky. Zistili sme, že odvodňovací 

kanál je zasypaný a nepriechodný. Na odstránený problému pracujeme. (odpovedal 

Mgr. Ákos Nagy) 

 

• Bilboard na Malackej ceste – rieši sa to so ŠSD? Je tam nájomná zmluva na umiestnenie 

bilboardov? 

Billboardy na Malackej ceste sú v riešení.  

Na billboard pri križovatke Malackej cesty s Cajlanskou ulicou bol vykonaný štátny 

stavebný dohľad s miestnym zisťovaním, na ktorom sa zistil vlastník reklamnej stavby 

a skutočnosť, že stavba je postavená bez povolenia–oznámenia stavebného úradu. 

Stavebný úrad bude ďalej  postupovať podľa § 88 ods. 8 zákona 50/1976 Zb.  

Billboard na križovatke Malackej cesty a ulice Trnavská je pripevnený na prívesnom 

podvozku – vozíku a tak nie je stavbou podľa stavebného zákona. Stavebný úrad tento 

podnet postúpi kompetentnému orgánu. (odpovedala Ing. Jana Grznárová, referentka 

stavebného úradu, v zastúpení vedúcej) 

 

• Príprava verejného obstarávania k MHD – ÚHK skontrolovať, či je v poriadku 

obstarávať to cez službu 

Pracujeme na vyjadrení v danej veci. Vypýtali sme si názor na danú problematiku aj 

z akademickej obce. V krátkom čase zosumarizujeme výsledné stanovisko. (odpovedal 

Ing. Mgr. Róbert Reichbauer, útvar HK) 

 

• Nové zástavky, ktoré má zriadiť mesto – v rozpočte nevidel rozčlenenie financií na ne 

V rozpočte Mesta Pezinok je na realizáciu autobusových zastávok vyčlenených 50 000 

€; Zdroj 71 0620/717001/060805, na projektovú dokumentáciu 10 000 €; Zdroj 71 

0620/716/060805 (odpovedal Mgr. Ákos Nagy) 

 

• Rekonštrukcia chodníkov na Dobšinského ul. – nešťastné znovuosadenie obrubníkov – 

Bude sa to riešiť? 

Nové obrubníky boli na Dobšinského ulici osadené vzhľadom na priečny profil cestnej 

komunikácie a výškovú úroveň vjazdov pri jednotlivých rodinných domoch. 

(odpovedala Ing. Monika Hletková) 
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Poslankyňa Eva Pilátová 

• V akom stave sa nachádza Zberný dvor? – žiada o poskytnutie ucelenej informácie 

V súčasnosti prebiehajú rokovania so spoločnosťou BETA-CAR, s.r.o. o ukončení 

nájomnej zmluvy, ktorá bola uzatvorená s cieľom zriadenia zberného dvora v areáli 

BETA-CARU. Súčasne mesto pripravuje podklady na vyhlásenie súťaže 

k vypracovaniu projektovej dokumentácie pre UR, SP pre areál Mestského podniku 

služieb a zberného dvora, ktorý má byť umiestnený na pozemkoch C-KN parc. č. 

2842/7, k.ú. Pezinok vo vlastníctve mesta Pezinok (lokalita pri Viničnianskej ceste). 

Súčasne prebieha komunikácia aj s vlastníkom prístupovej cesty k danému pozemku 

(spol. Pezinské tehelne-Paneláreň a.s.,) k získaniu práva prechodu a prejazdu 

a umiestnenia inžinierskych sietí na danom pozemku. (odpovedala Ing. Zuzana 

Virgovičová) 

 

 


